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POSTPENSJONISTENE I HORDALAND
C/O DISTRIBUSJONSNETT
POSTBOKS 7980
5020 BERGEN

MEDLEMSMØTE  Mandag  6. januar 2020 på Hotell Terminus

Tilstede 42 medlemmer

Leder Eli Ludvigsen ønsket alle medlemmer velkommen møte, og spesielt 
velkommen til dagens foredragsholder professor  Magnar Brekke

Dagens tema var Nesttun –Osbanen

Magnar Brekke fortalte først litt om seg selv og hans hobby, som var å ta vare på 
gamle teknisk-historiske og kulturelle fortidsminner, slik som f.eks Osbanen. Han 
hadde skrevet en særoppgave om Osbanen, da han gikk på gymnaset, og var nå 
med i Osbanens venner. En forening som arbeider for å ta vare på det som ennå 
finnes av minner fra Osbanen, så som foto, gjenstander og også trasé og bygninger.

Han gikk så over til å vise bilder både fra Osbanen ble startet og fram til i dag. Han 
fortalte litt om hvert bilde og bakgrunnen.
Banen ble bygget etter mye diskusjon om kostnader, og hvor den skulle gå. Den  
kom i drift  i 1894, og gikk fram til 1935. Dette halverte reisetiden fra Os til Bergen fra 
før 4 timer til 2 timer, og ble et stort framskritt for bøndene og næringslivet i Os og 
Fana
Banen var en smalsporet jernbane bygget hovedsakelig for private midler, 
hovedsakelig fra Os. Den var bygget på billigste måte med smalt spor, lett overbygg, 
spinkle skinner, små og lette lokomotiv, og vogner og hadde mange og krappe 
svinger
På Stend står ennå stasjonsbygningen som er bygget i sveitserstil og er i dag 
museum.  I Bygningen har Osbanens venner tatt vare på mange originale effekter og
bilder, og kan vise film fra banens driftstid. I vognhallen   står en kombinert 
passasjer/konduktør- og postvogn. Der er også et lokomotiv som rett nok ikke er fra 
Osbanen, men er av samme type som ble brukt her. Når museet er åpent blir 
disellokomotivet startet opp, og kjørt fram og tilbake på restene av sporet som er tatt 
vare på her. På Osøyri står fremdeles vognhallen som er tatt godt vare på.

Brekke viste bilder fra gamle dager, der toget gikk i krappe svinger, og så fikk vi se 
hvordan det så ut i dag. Ennå finnes det overgrodde spor der banen gikk.
 
Eli takket for innlegget, og sa det var overført en sum til Osbanens venner som 
honorar.
Deretter var det tid for kaffe med Terminus sine gode snitter, og åresalg med gode 
gevinster

.
Årer tom 1400 ble solgt.
Slutt ca 1430

Gunnlaug Sand Granlund
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POSTPENSJONISTENE I HORDALAND
C/O DISTRIBUSJONSNETT
POSTBOKS 7980
5020 BERGEN

MEDLEMSMØTE  Mandag  10. februar 2020 på Hotell Terminus

Tilstede 39 medlemmer

Leder Eli Ludvigsen ønsket alle medlemmer velkommen møte, og spesielt 
velkommen til dagens foredragsholder Distriktsleder fra Huseierne advokat Monica 
Bryner

Dagens tema var Fremtidsfullmakt med undertittel : Hvorfor trenger vi det. 

Den 1. juli 2013 fikk vi en ny vergemålslov. Denne gir et privatrettslig alternativ  til 
ordinært vergemål.
Her kan du bestemme selv hvem som skal ta vare på dine interesser hvis du ikke 
klarer det selv av en eller annen årsak.

En fremtidsfullmakt kan inneholde:
- Representasjon overfor offentlige myndigheter
- Betaling av regninger knyttet til bolig eller annet
- Disponering av konti og verdipapirer
- Rett til å dele ut gaver, for eksempel til familiemedlemmer ved fødselsdager, 

jul ol.
- Rett til å dele ut større gaver f. eks til studerende barnebarn
- Hva skal skje hvis du kommer permanent på sykehjem. Skal boligen selges? 

Hva skal skje med salgssummen? Hva skal skje med innbo og løsøre? Skal 
det deles ut forskudd på arv?

Det er vanlig at ektepar gir fremtidsfullmakt til hverandre og at det i neste ledd går til 
barna, et eller flere.
En fremtidsfullmakt må underskrives av to vitner som bevitner at du er klar og forstår 
handlingen. Disse kan ikke være i familie med den som gir fullmakten.
Fremtidsfullmakten trer ikke i kraft før den er aktuell.

Til slutt sa hun at  »Huseierne Hordaland» kan hjelpe deg med å sette opp en slik 
fullmakt. Det var bare å ta kontakt. 
Det ligger også skjemaer på nett som kan være til hjelp om man vil sette den opp 
selv.

Eli takket for et lærerikt og interessant foredrag, og overrakte honorar til Monica 
Bryner

Brigt Gunnar fikk så ordet, og fortalte at vårturen i år blir 5. mai, til Ulvik med besøk 
på en sidergård.
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Han sa også at det er to ledige plasser på Englandsturen for de som er rask å 
bestemme seg.

Deretter var det tid for kaffe med Terminus sine gode snitter, og åresalg med gode 
gevinster. 

.Årer tom 1400 minus ca 10-12 stykker, ble solgt

Slutt ca 1430. 

.

Gunnlaug Sand Granlund
referent



 

 

 

 

REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 5. OKTOBER 2020 

 

På grunn av korona-situasjonen hadde styret valgt å gå ut med innbydelse og påmelding til dette 

møtet, Det var ialt påmeldt 20 medlemmer innen fristen, I tillegg var det 2 som skulle stå for 

underholdningen som var musikk og sang. 

 

I styrelederens fravar var det nestleder Brigt som ønsket velkommen og presenterte de 2 gjestene; 

Frank og John Erik som på kort varsel hadde tatt over for den som vi opprinnelig hadde avtale. 

 

De ga oss en time med piano og gitarspill pluss gjenhør med en god del gamle sanger. Vi kan nevne: 

«Helse heim til gamlelandet», Bergenssanger, litt dansk og svensk, samt noen sanger av Arne 

Bendiksen. De avsluttet med «Oppstemten» av Erling Johannesen. 

 

Folk koste seg og sang med. 

 

Brigt informerte om situasjonen som inntrådte i mars der det ble gitt beskjed fra sentralt hold om at 

alle møter skulle utsettes/avlyses. Han kom også den pågående vervekampagnen for nye 

medlemmer i foreningen vår. Turene som i år ble avlyst og at det fortsatt er usikkert om det kan 

arrangers turer i 2021. 

 

Styremøtene startet opp igjen i slutten av mai måned, spørsmåler framover er om og hvordan vi skal 

arrangere medlemsmøter og f eks julemøte som foreløpig er planlagt til 3. desember. 

Styret har også diskutert kurs i bruk av smarttelefon og nettbrett hvis det viser seg å være interesse 

for dette. 

Når det gjelder turer i 2021 avventer vi situasjonen framover. 

 

Det ble ikke «åresalg», men styret hadde besluttet å trekke 5 gevinster på inngangsbilletten. 

 

Møtet ble noe kortere en vanlig og ble avsluttet kl 1400. 


	POSTPENSJONISTENE I HORDALAND
	MEDLEMSMØTE Mandag 6. januar 2020 på Hotell Terminus

	Tilstede 42 medlemmer
	POSTPENSJONISTENE I HORDALAND
	MEDLEMSMØTE Mandag 10. februar 2020 på Hotell Terminus

	Tilstede 39 medlemmer

